



4 Course Surprise Menu 92.

5 Course Surprise Menu 104.

A LA CARTE

Soft pillow bread with kosho cream and hummus 10.
Marinated seasonal pickles 6.

Tostada, spicy peanut salsa macha and autumn vegetables 18.

Red beet tartar, braised leeks, hazelnuts and black radish 24.

Raw and pickled pear, crunchy kohlrabi and red endive on pear juice 22.

Steamed carrot and quince Tamal on carrot sauce and house kimchi 26.

Charred pointy cabbage, horseradish foam and toasted pine nuts 26.

Homemade pasta, roasted sweet potato and caramelized onions 28.

Black trumpet broth, Arborio rice with aioli and a paella chip 28.

Roasted pumpkin with harissa rub, Sea buckthorn and cashew cream 32.

Carrot cake, white chocolate and candied walnuts 15.

Chocolate flan, Hibiscus syrup and whipped cream 14.

Apple cooked in red wine, vanilla ice cream and crunchy oats 14.

*Menu is subject to change due to seasonality of ingredients locally sourced. Please let us know if you have any allergies or food restrictions. All prices include 7.7% taxes in CHF



4 Gang Surprise Menu 92.

5 Gang Surprise Menu 104.

A LA CARTE

Kissenbrot mit Hummus und einer Emulsion aus Kosho 10.
Marokkanisch eingelegtes Gemüse 6.

Tostada mit Erdnuss Salsa Macha und gegrilltem Herbstgemüse 18.

Rote Beete Tatar, geschmorter Lauch, Haselnüsse und schwarzer Rettich 24.

Rohe und eingelegte Birne, Kohlrabi und rote Endivie an Birnensaft 22.

Karotten und Quitten Tamal auf Karotten Sauce und Kimchi 26.

Geschmorter Spitzkabis, Meerrettichschaum und geröstete Pinienkerne 26.

Breite Pasta mit gerösteter Süsskartoffel und karamellisierten Zwiebeln 28.

Sud aus Herbsttrompeten, Arborio Reis mit Aioli und einem Paella Chip 28.

Gerösteter Kürbis mit Harissa, Sanddorn und Cashewcreme 32.

Karottenkuchen, weiße Schokolade und kandierte Walnüsse 15.

Schoki-Flan, Hibiscus Sirup und geschlagen Rahm 14.

Rotwein Apfel, Vanille Eis, Crunchy Hafer 14.

*Das Menü kann sich aufgrund der Saisonalität der Zutaten ändern. Bitte teilen Sie uns mit, wenn Sie Allergien oder Unverträglichkeiten haben. Alle Preise verstehen sich inklusive 7.7% MwSt. in CHF